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EL TEMA

Està previst que l'edifici estigui llest a finals d'aquest pròxim setembre, després que les 
obres s'hagin prorrogat set mesos més per motius externs a l'empresa constructora

La unitat de convivència de 
Sant Vicenç encara ja la recta 
final del procés de construcció

El ple de l’Ajuntament de Sant Vi-
cenç va aprovar, aquest passat mes 
de febrer, la pròrroga del contracte 
de construcció de la segona fase de 
la futura unitat de convivència i el 
centre assistencial que l'acompa-
nyarà. L’empresa constructora va 
demanar set mesos més per aca-
bar l’obra amb garanties, al·legant 
diversos problemes tècnics com les 
pluges, dificultats en la fonamen-
tació i falta de personal qualificat. 
Davant aquesta situació, el consisto-
ri va aprovar-ne la pròrroga per tal 
d'assegurar que es puguin enllestir 
les obres amb garanties i assegu-
rant-ne la qualitat final. 

Aquesta pròrroga de set mesos 
permet també al consistori continu-

ar treballant per equipar tot aquest 
nou servei per tal que, de cara a 
l'estiu del 2026, el centre de dia ja 
estigui en funcionament i totalment 
operatiu. Des de l'Ajuntament s'ha 
assegurat que no hi haurà més pròr-
rogues en la construcció, i que es 
farà un seguiment de com avancen 
per tal que pugui entrar en funciona-
ment com més aviat millor, malgrat 
tractar-se d'un projecte i una inicia-
tiva complexa i que s'ha de treballar 
correctament per assegurar-ne un 
resultat final totalment satisfactori. 
La pròrroga en el procés de cons-
trucció de l'edifici s'allargarà fins 
al 17 de setembre, amb un pla de 
treball que n'assegura la finalització 
per part de l'empresa.

L'Ajuntament 
ja treballa en 
la recerca de 
finançament per 
equipar la unitat 
de convivència 
i que entri en 
funcionament de 
cara a l'estiu que ve
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politica municipal

Resum dels plens municipals 
de l'Ajuntament de Sant Vicenç

Ple Ordinari del 26 de març del 2025

Aprovació de l'acta de la sessió anterior, el Ple Ordinari 
del 29 de gener del 2025

APROVADA PER UNANIMITATAprovació de la sol·licitud de pròrroga per al 2026 del 
conveni del servei d'atenció a la gent gran en l’àmbit rural

APROVAT PER UNANIMITATAprovació del nou reglament regulador per al servei 
d'atenció integral de la gent gran en l'àmbit rural (SAIAR)

APROVAT PER UNANIMITATElecció del nou jutge de pau i el suplent a jutge de pau 
de Sant Vicenç de Torelló

Aprovació de la pròrroga del contracte de construcció 
del centre d'atenció i les dues unitats de convivència

Aprovació del Compte de la Gestió Recaptatòria exercici 
2024 APROVAT PER UNANIMITAT

APROVADA PER UNANIMITAT

SUMEM Acord 
SVT

Ple Ordinari del 28 de maig del 2025

Aprovació de l'acta de la sessió anterior, el Ple Ordinari 
del 26 de març del 2025

APROVAT PER UNANIMITATAprovació del conveni amb el Consell Comarcal per 
instal·lar fi ltres a la 2a Línia de l'ETAP d’Osona Nord

APROVADES PER UNANIMITATAprovació de les xifres del padró d’habitants a data d'1 
de gener del 2025

Aprovació i rectifi cació de l'inventari de béns i drets 
de l'exercici 2024 APROVAT PER UNANIMITAT

APROVADA PER UNANIMITAT

Recordeu que tots els plens es poden seguir en 
directe al canal de YouTube de l'Ajuntament 

de Sant Vicenç de Torelló amb aquest codi QR. 
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sostenibilitat

L'Ajuntament de Sant Vicenç de To-
relló continua treballant per optimit-
zar i millorar la xarxa i els consums de 
subministrament d'aigua a tot el mu-
nicipi. Durant els últims mesos s'han 
executat diversos passos per encami-
nar aquestes millores, començant per 
Borgonyà, on s'està treballant amb 
la Diputació de Barcelona, Onaigua i 
el consistori per redactar el projecte 
de substitució de la xarxa, que es farà 
per fases en un futur. Alhora, tam-
bé s'estan preparant els plecs per 
adjudicar el canvi del ramal principal 
a la colònia, amb un pressupost de 
202.000 euros.

Durant aquest inici d'any també 
es va signar un conveni amb Onai-
gua per comprar comptadors amb 
telemesura, juntament amb altres 
ajuntaments (88.000 euros), i es va 
fer la memòria per posar cabalíme-
tres (7.500 euros). Sumat a aquestes 
operacions, també s'executarà l'obra 
de substitució de la canonada de dis-
tribució del dipòsit del castell a Sant 
Vicenç i la millora elèctrica i domòtica 
dels pous de Vila-seca, aprofitant una 

Més millores i inversions en la 
xarxa d'abastament d'aigua
S'han executat millores en la xarxa d'aigua, que ja compliria les restriccions en període de sequera

El clavegueram, una part sovint 
oblidada però essencial del poble, 
també ha rebut inversions i atenció 
aquests darrers mesos. La Dipu-
tació de Barcelona va concedir el 
recurs tècnic per redactar el Pla 
Director del Clavegueram, un do-
cument clau per planificar futures 
actuacions. A més, es va obtenir un 
ajut econòmic de 7.500 euros per 
redactar el projecte executiu del 
nou col·lector d’aigües residuals a 
la zona del Jolis (skate park), on ac-
tualment hi ha un pou de bombeig 
que envia l’aigua cap al col·lector 
que baixa en direcció a Vila-seca.

Inversions també en la 
xarxa de clavegueram

subvenció de la Diputació de Barcelo-
na per valor de 33.000 euros. També 
s'executarà el canvi de canonada del 
carrer Canal (30.000 euros) i el pro-
jecte de redacció de la recuperació 
del pou del carrer Bellmunt amb un 
cost total de l'obra de 255.000 euros.

La clara aposta per millorar la 
xarxa d'aigua s'ha vist reflectida en 
l'informe emès per Onaigua sobre el 
nostre municipi, que ara sí que com-
pliria les restriccions imposades per 

l'ACA durant els mesos de sequera 
més complicats, més enllà de suposar 
un estalvi important en la compra 
d'aigua a l'ETAP Osona Nord. El cabal 
subministrat ha caigut un 18,8% (un 
71% a Borgonyà, amb un creixement 
que ha passat del 43% al 67% pel que 
fa a rendiment de xarxa a tot el mu-
nicipi). Aquest fet s'explica gràcies a 
les 24 avaries importants que es van 
detectar i resoldre durant el passat 
2024. 
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el municipi

El Pla Especial Urbanístic  
de Borgonyà, endavant
Després de rebre tot el retorn per part de la població, s'estan estudiant les al·legacions 
presentades al pla que es va exposar de manera pública a principis d'aquest any 2025

Els resultats de recollida selectiva 
del 2024 a Sant Vicenç de Torelló 
han estat positius, assolint un 86% 
aquest passat 2024, fet que demos-
tra la bona feina de molts veïns i 
veïnes amb el sistema porta a porta, 

però continuen sent preocupants els 
problemes amb abocaments incon-
trolats a papereres, zones verdes i 
espais naturals, així com a les àrees 
d’aportació.

Per millorar aquest servei i assolir 

El Pla Especial Urbanístic (PEU) de 
Borgonyà, aprovat en el ple munici-
pal del passat 29 de gener, va obrir 
el període d’al·legacions el dia 11 de 
febrer, donant un marge de 42 dies 
perquè el veïnat el pogués revisar 
a fons i fes les seves aportacions. 
Un cop finalitzat el procés, es van 
comptabilitzar un total de 14 al·lega-
cions. L’Ajuntament agraeix since-
rament les aportacions rebudes 
per part de veïns, veïnes i entitats.
En especial, cal destacar la tasca 
de l’Associació de Veïns de Borgo-
nyà, tant en la difusió del document 
com en la recollida i presentació de 
propostes.

Actualment, s’estan treballant 
les aportacions amb l’arquitecte 
redactor del PEU. Un cop finalitza-
da aquesta feina, es traslladaran a 
Cultura, que serà qui decidirà quines 
al·legacions s’incorporen i com que-
darà definit el text final del Pla.

Les dades de recollida selectiva 
milloren, però amb feina per fer

encara una xifra més elevada de 
recollida selectiva a tot el municipi, 
la Diputació de Barcelona ha atorgat 
a l'Ajuntament un recurs tècnic per 
analitzar com avançar cap a un model 
més just i eficient, encaminat cap a la 
idea de "qui més genera, més paga", 
pensat per regular millor el compor-
tament incívic que provoca aboca-
ments il·legals com els que hem viscut 
en darreres ocasions.

A més d'aquest recurs, des del 
consistori també s'està treballant 
amb Residus d’Osona per valorar 
com s'han d'implantar les millores 
a les àrees de suport i que han de 
permetre controlar millor els residus 
que s’hi dipositen, la quantitat i frac-
ció que hi aboca cada persona que hi 
accedeixi i, per descomptat, intentar 
reduir dràsticament els abocaments 
incontrolats, millorant així la qualitat 
del servei, les xifres de reciclatge i el 
respecte al medi ambient.
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el municipi

L’Ajuntament de Sant Vicenç està 
treballant en la creació d’un nou 
espai intergeneracional, situat entre 
l’Escola Lloriana, la llar d’infants i la 
unitat de convivència. El projecte neix 
amb l’objectiu de transformar aquest 
espai en un punt de trobada obert a 
tothom, pensat per a totes les edats 
i amb funcions ambientals, socials i 
educatives.

Aquest futur espai verd també 
està pensat per esdevenir un refu-
gi climàtic per al poble. Per fer-ho 
possible, es preveu incorporar un 
dipòsit que recollirà aigua de pluja 
dels equipaments propers, millorant 
la gestió hídrica i el manteniment del 
nostre entorn.

El projecte inclou l’ampliació del 
pati de la llar d’infants i la creació 
d’un espai amb elements adaptats 
als diferents usos i necessitats de la 
ciutadania. Està previst que es faci en 
diverses fases i compta amb el suport 
de la Diputació de Barcelona i la parti-

Nou espai intergeneracional i verd 
al cor de la zona d'equipaments
S'estan recollint propostes durant el mes de juny. La redacció del projecte es farà a finals d'any

cipació activa dels centres educatius, 
serveis socials i entitats. Un procés 
participatiu està recollint propostes 
per aquest espai fins al juny, amb 
l'objectiu en ment de dissenyar un es-
pai útil, segur i ben integrat al poble. 

La redacció definitiva del projecte 
es preveu per a finals d’any, ja que 
actualment s'estan recollint propos-
tes dels agents implicats com l'Escola 
Lloriana, la llar d'infants o el casal de 
la gent gran.

Rebut un ajut per 
pacificar la pujada 
a l'Escola Lloriana
El consistori de Sant Vicenç de 
Torelló destinarà un total de 39.000 
euros per pacificar la pujada a 
l'Escola Lloriana i a l'escola bressol. 
Aquesta ha estat una reivindicació 
de la comunitat educativa des de 
fa temps, reclamant un espai més 
segur i pacificat per accedir a tota la 
zona escolar del municipi. 

La proposta única que s'ha pre-
sentat s'ha donat a conèixer a totes 
les parts implicades (els dos centres 
i les corresponents AFA) a mesura 
que s'ha anat desenvolupant. S'ha 
procurat mantenir la funcionalitat i 
l'accés tot garantint més seguretat 
i accessibilitat, traient el trànsit per 
convertir-ho en una zona tova.
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EL MUNICIPI

Sant Vicenç de Torelló s'ha adherit a 
la campanya "Oh, i tant!", impulsada 
des de la Diputació de Barcelona 
per fer valer el comerç de proxi-
mitat i la compra sostenible. Dins 
d'aquesta campanya, el consistori 
ha regalat bosses isotèrmiques i ca-
bassos per fer la compra a aquelles 
persones que omplin tota la butlleta 
de la campanya. També s'han repar-
tit bosses de roba a les parades del 
mercat setmanal dels diumenges.

Nova campanya per 
incentivar el comerç local  
i la compra sostenible

Gran rebuda i participació la que ha 
tingut La Participada, els pressupos-
tos participatius en aquesta primera 
edició després de la reinvenció que 
han estrenat aquest 2025. En total 
s'han recollit 33 propostes presen-
tades per la població de Sant Vicenç 
de Torelló, 28 d'elles centrades en 
inversions per aplicar al municipi i 5 
més pensades com a activitats per 
dur a terme a curt termini. Totes 
aquestes propostes passaran ara 
per un procés de validació per part 
dels tècnics municipals, que dona-
ran el vistiplau a aquelles que siguin 
viables per procedir a la votació 
després de l'estiu. 

Durant el mes de juliol es preveu 
que es puguin presentar ja aquelles 
que se sotmetran a votació, per ini-
ciar tot el procés participatiu a partir 
del mes de setembre i conèixer les 
guanyadores cap al mes d'octubre.

Una trentena 
de propostes 
en La 
Participada 
d'enguany
Les idees finalistes 
escollides se sabran al mes 
de juliol, després de passar 
per la validació tècnica
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VIDA SOCIAL

Festa Major amb gran 
participació a Vila-seca
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VIDA SOCIAL

Sant Vicenç, ple de vida
L'arribada de la primavera ha omplert d'activitats Sant Vicenç de Torelló, Borgonyà i 

Vila-seca. Aquí us mostrem algunes fotos que ens han deixat aquests mesos de primavera
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el municipi

Les dues colònies han estrenat nous 
espais de joc infantils. El de Borgonyà, 
fet exclusivament de fusta que, a part 
de dotar l'espai d'una estructura pen-
sada especialment perquè els infants 
i joves puguin gaudir-la, encaixa per-
fectament amb l'estètica de la colònia, 
comptant amb el vistiplau per part 
del Departament de Cultura. A Vi-
la-seca s'ha canviat el parc de la plaça 
de la Sagrada Família i s'hi han afegit 
elements nous. També s'han arreglat 
els elements de joc del camp de futbol.

El parc del cementiri de Sant Vicenç 
també està d'estrena aquest 2025 
amb la instal·lació de dues taules i 
bancs. Aquesta millora del mobiliari 
complementa l'actuació de plantació 
d'arbres que es va fer a principi d'any, 
acabant d'adaptar i millorar l'estè-
tica i utilitat d'aquest espai. El cost 
total de la instal·lació de les taules 
i dels dos parcs infantils a Borgo-
nyà i Vila-seca (detallats a la notícia 
d'aquesta mateixa pàgina) ha estat 
d'aproximadament 26.000 euros.

També van finalitzar, a finals del 
mes de maig, les obres de millora de 
la passera del tennis que travessa 
per sobre el riu Ges. Per evitar que 
l'aigua passés per sobre la passera, 
s'han fet set pous de registre i s’ha 
reparat la unió de les dues fases 
constructives per evitar noves obs-
truccions del pas. L’actuació, consen-
suada amb l’ACA, ha costat 14.500 
euros i permetrà fer manteniment 
futur sense obrir l’estructura.

Borgonyà i Vila-
seca estrenen nous 
parcs infantils

Instal·lats nous 
bancs i taules al 
parc del cementiri

Millores en la 
passera del tennis 
sobre el riu Ges



11

Esclatats | Revista municipal de Sant Vicenç de Torelló

EL MUNICIPI

Durant el 2024 i part del 2025, 
l’Ajuntament de Sant Vicenç de 
Torelló ha treballat en l’elaboració 
d’una radiografia completa dels 
habitatges del municipi. Aquesta 
feina ha estat possible gràcies a una 
subvenció del catàleg de la Diputació 
de Barcelona, eina que ja està en 
funcionament i que permet consul-
tar i filtrar dades segons les dife-
rents situacions dels habitatges al 
nostre municipi.

L’objectiu principal és disposar 
de dades útils per mobilitzar habi-
tatges buits, entendre els motius 
pels quals ho estan i poder actuar 
davant casos de problemàtiques 
greus, com ocupacions delinqüen-
cials o edificis en mal estat. Aquest 
2025, amb un nou recurs de la Di-
putació de Barcelona, es començarà 
a treballar específicament aquest 
últim aspecte. Es comptarà amb 

Radiografia al parc d'habitatge 
municipal per combatre la manca 
d'habitatge i les ocupacions
S'ha gestionat a través del catàleg de la Diputació amb l'objectiu de mobilitzar les llars buides

suport tècnic i jurídic per abordar 
situacions especialment complexes, 
especialment aquelles que afecten 
edificis de grans tenidors.

Amb aquesta informació, el 

municipi fa un pas endavant per 
combatre la problemàtica de man-
ca d'habitatge, buscant també la 
màxima seguretat al municipi i unes 
condicions òptimes per viure-hi.

Informe tècnic 
sobre els edificis 
del Bisbat
L’Ajuntament  de Sant Vicenç ha 
encarregat la redacció d’un informe 
tècnic per conèixer l’estat actual 
dels edificis propietat del Bisbat que 
presenten deficiències estructurals 
o que precisen de manteniment al 
nostre municipi. La feina ha estat 
adjudicada a un arquitecte extern i 
actualment es troba en procés de re-
dacció, amb un cost de 1.800 euros.

Amb aquest informe es busca 
poder disposar d’una anàlisi tècnica 
i objectiva que posi de manifest la 
manca de manteniment que pateixen 
aquests immobles i el risc que poden 
suposar per a la seguretat de la po-
blació. L’objectiu és poder traslladar 
al Bisbat propostes concretes per 

millorar l’estat dels edificis i estudiar 
com es poden dinamitzar aquells que 
estan infrautilitzats.

Aquest pas vol ser una eina per 
obrir un diàleg amb la propietat, 

tot buscant solucions que permetin 
donar un ús social o comunitari a 
espais que avui es troben en desús o 
en mal estat, millorant així l’entorn i 
la qualitat urbana del municipi.
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Tauler de noticies

not
ície

s v
aria

des La delegada del 
Govern ens visita
La delegada del Govern a la Catalu-
nya Central, Èlia Tortolero, va visi-
tar Sant Vicenç de Torelló el passat 
mes de març, en una visita instituci-
onal que va servir per repassar tots 
els temes importants que afecten el 
nostre municipi en el seu dia a dia. 
Va estar a l'Ajuntament, on va fi r-
mar el llibre d'honor i on es va reunir 
amb l'alcalde i diversos regidors per 
continuar treballant conjuntament 
de cara a tots els reptes que tenim 
per davant. Li agraïm molt la visita, 
el suport i la proximitat.

Canvis de personal 
al consultori mèdic
El passat 30 d'abril, Rosa Soler, 
administrativa del consultori mèdic, 
va canviar de lloc de treball a petició 
pròpia després de cinc anys treballant 
al nostre centre. Així mateix, aquest 
mes de juny s'ha jubilat el doctor Xa-
vier Costa després de prop de quatre 
anys treballant al centre mèdic de 
Sant Vicenç. Estem a l'espera del 
nomenament d'un nou doctor o doc-
tora per part de l'Institut Català de la 
Salut, alhora que agraim la feina feta 
per tots dos durant aquests anys.

Sant Vicenç, 
'A vista d'ocell'
El nostre municipi va participar a 
mitjans del passat mes de febrer al 
programa A vista d'ocell, produït 
per EL 9 TV, en el qual vam poder 
gaudir d'imatges en dron de tots 
els racons del nostre municipi. Es 
va retransmetre en directe pel 
canal de televisió comarcal durant 
quatre dies, però encara es pot 
recuperar a través del portal web 
d'EL 9 TV. Aquest programa itine-
rant ens permet gaudir d'una visió 
diferent dels municipis de la nostra 
comarca.

Gran rebuda 
en la marató 
de donació de 
sang del març

Una vegada més, Sant Vicenç de To-
relló va mostrar-se com una vila soli-
dària en la donació de sang d'aquest 
passat mes de març, que va tornar 
a comptar amb una seixantena de 
donacions. En total van acostar-se 
a la campanya 63 persones, de les 
quals 53 van donar sang, 7 van donar 
plasma i 1 persona va oferir-se com a 
donant de mèdula, amb 180 persones 
estrenant-se com a donants. Un total 
de 180 pacients podran benefi ciar-se 
d'una campanya que va comptar amb 
la participació dels Bombers de To-
relló i un concert de violí a l'església. 
La pròxima donació, el dia 11 de juliol.

SOLIDARITAT 
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tauler de noticies

Nova temporada 
de piscina
La piscina municipal tornarà a oferir 
el servei durant els mesos d'estiu. 
La instal·lació va obrir portes aquest 
passat 14 de juny i allargarà la tem-
porada fins al 7 de setembre. L'horari 
serà de 10 a 20 h fins al 17 d'agost i 
a partir del 18 d'agost tancarà a les 
19.30 h. L'aforament estarà limitat 
a 250 persones i s'han tramitat un 
total de 750 abonaments. Com a no-
vetat, s'han retirat les papereres del 
recinte i s'ha instal·lat una àrea de 
contenidors a dins per poder gestio-
nar correctament les fraccions.

Sant Vicenç, a la  
primera GeSgantada
Els gegants de Sant Vicenç de Torelló 
van estar presents a la primera edi-
ció de la GeSgantada, la trobada de 
gegants de la Vall del Ges, celebrada 
a Torelló el passat mes de març. En 
aquesta estrena van participar les 
colles geganteres de la Vall del Ges: 
Sant Pere, Torelló i Sant Vicenç. Va 
ser una jornada d'allò més participa-
da i animada, on vam poder gaudir 
de la nostra cultura popular en una 
festa que cada any tindrà lloc a un 
municipi diferent de la Vall del Ges.

En redacció el Pla 
de Risc d'Arbrat
El consistori ha sol·licitat una ajuda 
a la Diputació de Barcelona per 
elaborar un Pla de Risc d'Arbrat 
al municipi, que ja està en procés 
d'elaboració. Aquest document per-
metrà identificar aquells arbres més 
alts i grans i fer-los una evaluació 
per veure en quin estat es troben 
o si poden suposar un risc per a la 
població. El document també per-
metrà fixar una metodologia per a 
futures revisions anuals, de cara a 
fer un seguiment i control a aquests 
exemplars més grans i alts.

Presentat el llibre 
'El conte perdut'
Coincidint amb la diada de Sant 
Jordi, aquest 2025 es va presentar 
el llibre El conte perdut, escrit per 
Ramon Teixidor, il·lustrat per Lídia 
Planas i editat per l'Ajuntament de 
Sant Vicenç de Torelló. El llibre es 
va vendre durant tota la jornada de 
Sant Jordi a l'Escola Lloriana, i els 
exemplars que van quedar s'acaba-
ran de posar a la venda en pròximes 
activitats. Els beneficis d'aquest 
llibre es destinaran a ajudar a les 
sortides i colònies del centre escolar.

Pla de gestió de les 
colònies de gats
L'Ajuntament de Sant Vicenç de 
Torelló ha elaborat recentment 
un Pla de Control i Gestió Ètica de 
Colònies Felines, document pensat 
per establir uns criteris per millo-
rar i aprofundir en la gestió de gats 
ubicats en les diferents colònies del 
nostre poble. Actualment aquest pla 
es troba en fase d'exposició pública, 
i també recull les facultats i obli-
gacions dels voluntaris que ajuden 
a controlar aquestes colònies, així 
com les campanyes de sensibilitza-
ció a tota la població.

Reelegits els jutges 
de pau per 4 anys
En el ple del passat mes de març es va 
sotmetre a votació l'elecció del jutge 
de pau i el seu suplent per als pròxims 
quatre anys. Es van presentar tres can-
didats i el consistori va reelegir els re-
presentants que havien exercit aquest 
rol en l'anterior període: el Sr. Josep 
Aguilar Viñolas com a titular i el Sr. 
Pascual Bernat López com a suplent. 
El jutge de pau és un element clau en la 
convivència, ja que amb la nova regula-
ció se li atribueixen més competències 
en intermediació, entre d'altres.
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tribuna municipal

ACORD SVT

Impulsem el compromís polític per fer realitat el camí de vianants per
unir Vila-seca amb Torelló

Al passat Ple de juliol es va aprovar la nostra proposta per construir un camí segur entre Vila-seca i Torelló. 

Aquesta iniciativa té com a objectiu millorar la seguretat dels vianants en un tram de la carretera BV-5626, que
actualment representa un risc considerable per a aquells que transiten a peu.

Volem destacar també l’impuls al projecte per part dels veïns de Vila-seca que han estat recollint firmes a favor del
projecte durant mesos, una mobilització que ha demostrat la importància que aquesta iniciativa té per a ells.

El projecte, recolzat per tots els grups municipals de Torelló, pretén reactivar un pla similar proposat el 2018 que no es va
portar a terme. 

Gràcies a la voluntat, la força dels veïns i veïnes de Vila-seca, i l’aprovació de la nostra moció, la Diputació ha
presentat una primera proposta als ajuntaments de Sant Vicenç i de Torelló per tirar endavant el projecte.
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DAVID 
LÓPEZ 

SOLDEVILA

45 anys
De Sant Vicenç de tota la vida

Professió:
Dissenyador d’interiors

Model professional en dues agències internacionals,
Letroch (Barcelona) i Papaya (Portugal)

Presentador de televisió a ETV Mar (Esplugues 
de Llobregat) al programa 'La Casa Gabarró'

Periodista d''El Mundo Financiero' de Madrid

@davidlopez0609

On vius? 
M'estic al carrer Amalrich de Sant Vicenç de Torelló i he 

viscut tota la meva vida a Sant Vicenç, que és el meu lloc de 
relaxació i descans. 

A què et dediques? Podries fer el mateix si visques-
sis al poble? 

Actualment, pel tema del modelatge i la televisió, seria 
impossible dedicar-m'hi des del poble, ja que és una profes-
sió que necessita moure’s molt i estar a prop de les grans 
capitals com Milà, Madrid, Barcelona, Londres o Nova York.

Quant temps fa que vas marxar?
Marxar de Sant Vicenç per mi és impossible. És el meu 

poble de sempre i com aquí, enlloc. He viscut a Torelló, 
Barcelona i Milà durant períodes de mesos, però sempre he 
tornat. És el meu poble i la meva vida.

Cada quan tornes a visitar el poble? Valores tor-
nar a viure algun dia aquí?

Quan marxes aprecies tot el que tenim al poble i ho 
valores més. Jo, sempre que he marxat, he tornat, perquè 
aquí em sento molt bé i com aquí, enlloc. Sempre torno i sí, 
evidentment, valoro molt continuar vivint aquí.

Què i qui és el que més trobes a faltar del nostre 
municipi?

Trobo sobretot a faltar la tranquil·litat, la connexió amb 
la natura, la gent propera, el menjar... De veritat que com 
aquí, enlloc. Tenim un entorn molt bonic i estar a prop de la 
natura per mi és vida. Porto més de dos anys com a model 
professional i presentador de televisió, i tothom a Barcelona 
em diu que hi vagi a viure per comoditat, però jo sempre els 
dic el mateix: que com Sant Vicenç no hi ha res. Quan desfilo 
a la 080 Fashion Week de Barcelona, quan acaben dies d’es-
très, necessites descansar i desconnectar, i Sant Vicenç és 
el lloc ideal per fer-ho.

De Sant Vicenç 
a Milà, Madrid, 
Barcelona, 
Londres, Nova 
York...
David López, veí de tota la vida de Sant Vicenç, 
viatja per tot el món treballant com a model 
professional, però sempre torna al seu poble 
natal. És el seu lloc de relaxació i descans
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a LA CONTRAPORTADA

Quina és la història del comerç? 
Vaig posar la perruqueria a 

Borgonyà perquè en aquell moment 
no n'hi havia cap. Els meus pares 
em van motivar a posar-la aquí, ja 
que jo aleshores era molt jove (17 
anys), i també em van ajudar econò-
micament. La vaig acabar muntant, 
pensant que potser al cap d'uns 
anys marxaria, i al final m'he acabat 
quedant aquí, i amb molt de gust. 

Quants anys portes treballant? 
Doncs mira, ja fa 48 anys que la 

perruqueria està en marxa.

Quina importància té apostar 
pel comerç local i de proximitat? 

Crec que és molt important, ja 
que donem un servei més personal 
i familiar. Al final és el comerç qui 
ajuda a mantenir en vida els pobles. 
Sense ells, quedarien com a pobles 
dormitori. No ens deixem perdre el 
comerç local, és molt important.

Tota una vida fent poble
L'Eduard va plantar-se per ell amb només 17 anys, obrint la primera i única perruqueria de 

Borgonyà. Avui, 48 anys més tard, continua donant servei i vida al poble i a la seva gent

Què diries als veïns i veïnes? 
Exactament el mateix, que no 

ens deixem perdre els comerços. El 
comerç és vida de poble i dona vida 
al poble. Un comerciant de poble 
sempre farà l'impossible perquè no 
et falti el que necessites, cosa que 
en grans superfícies no passa. Ara 
que està tant de moda que tot ha 
de ser de proximitat, el més pròxim 
sempre serà el que podem trobar al 
nostre mateix poble. 

Alguna anècdota que t'agrada-
ria compartir d'aquests anys? 

Quan vaig començar tenia 17 
anys, i aleshores s'havia de fer par-
ròquia. Tenia hora per obrir, però 
no en tenia per tancar, i em tocaven 
les 2 o les 3 treballant. Les dones 
d'aleshores fins i tot venien amb 
pijama a la perruqueria, a les 12 de la 
nit. Treballar, treballava. Tot per fer 
parròquia i donar un bon servei al 
poble i a la seva gent.

Eduard Perruquer

Any de fundació:
1977

Fundadors:
Eduard Rodríguez i Pedregal

Propietari o propietària:
Eduard Rodríguez i Pedregal

Sector empresarial:
Perruqueria i bellesa


